

# AQUAglide®

medizinisches Gleitgel *medical lubricant*

**JoyDivision**  
*...my Lovestyle!*

**Langzeit-Gleiteigenschaften**  
*long-lasting lubrication*

**kondomgeeignet\***  
*condom compatible*

**wasserlöslich + fettfrei**  
*water-soluble + greaseless*

**pH-optimiert**  
*pH-optimized*

**dermatologisch getestet\*\***  
*dermatologically tested*



Made with Love  
in Germany

\*\*dermatologische Studie an 20 Probanden - dermatological study of 20 probands

**(DE)** Original AQUAglide liquid – das millionenfach bewährte medizinische Gleitmittel. Die einzigartige Liquid-Konsistenz sorgt für optimale Gleitfähigkeit beim Intimverkehr. Kristallklar, angenehm-sensitiv und äußerst hautfreundlich. Bei vaginaler Trockenheit sowie anal, oral – auch mit \*Latexkondomen – und Spaß mit Lovetoys (sogar aus Silikon). Kein Verhütungsmittel. Kontakt mit Augen und Wunden vermeiden. Bei Irritationen absetzen.  
**Anwendung:** Gewünschte Menge im Intimbereich auftragen.

**(EN)** Original AQUAglide liquid – the medical lubricant gel proven a millionfold. The unique consistency of the liquid provides optimal lubrication during intimate intercourse. Crystal clear, pleasantly sensitive and extremely skin-friendly. For vaginal dryness, anal, oral – also with \*latexcondoms – and fun with lovetoys (even made of silicone). Not a contraceptive. Avoid contact with eyes and open wounds. Stop use if irritation occurs.  
**Use:** Apply desired amount to intimate area.

**Ingredients:** Aqua, Vegetable Glycerin, Hydroxyethylcellulose, Sodium Methylparaben, Sodium Benzoate, Lactic Acid



Art.-Nr. 11705

**MADE IN GERMANY**

**JOYDIVISION international AG**  
Wiesenaer Strasse 11 - 30179 Hannover  
GERMANY



[www.AQUAglide.de](http://www.AQUAglide.de) 50 ml e